
Konnerud Tempo sjakklubb 

  
Referat- Styremøte06.01.2025 

Til stede via: Anders, Roger, Øivind, Håvard, Jon, Andre, Thorgrim  
 

Ikke tilstede:   

 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:   
OK  

 

 

  
 

2 Informasjon sammenslåing nsf/usf 

Gjennomført 

  

  

   

   OK 

3 Sammenslåing av Konnerud Tempo sjakklubb og Konnerud 

sjakklubbs ungdom 

Viktor kaller inn til årsmøte i KSU, i forkant av Årsmøtet i Konnerud 

Tempo 

Anders sjekker med NSF rundt krav om ungdomsrepresentasjon i 

styret. 

 

  
  

4  Økonomi 

Med 10000,- i avsetninger til siste strømregning, går vi i null for 2024.  

   
 

5 Portretter og bilder: 

Bilder er tatt, men Andre har vært syk, og har ikke fått laget flere bilder. 

   
  

6 Seriesjakk 

Førstelaget har åpnet med 5 lagpoeng på 4 spilte runder. To lag har 

trukket seg i 1. divisjon, så det ser ut som plassen allerede er berget i 

neste års førstedivisjon. 

Andrelaget nærmer seg trygg plass i 3. divisjon 

Tredjelaget har foreløpig 2 lagpoeng på 3 matcher 

Fjerdelaget har 2 lagpoeng på to runder.  

   

7 Turnering i klubben i høst 

Det ble ikke noen turnering i helg, i klubben. Vi ser på muligheten i vår, i 

stedet.  

   

8 Trening i klubben 

Barnegruppa starter 20. januar 

   

9 Sjakk og samfunn 

Ikke tatt ny kontakt siden forrige styremøte. 

   

10 Sjakk i skolen 

 

   

11 Hjemmesiden 

Få på plass sluttoppdatering fra høstturneringen 

   

12 Åpent NM i lyn- og hurtigsjakk 

Svakere påmelding enn vanlig. Premiene er de samme. 

Vi er likevel i rute til et lite overskudd. 

   

13 NM for klubblag 

Det ser ut som det blir på Kongsberg – Roger snakker med Grand Hotell 

   

     



6 Eventuelt: 
Kontingent 2025: Forbundskontingent for junior vil bli lavere enn tidligere, 
og styret bør legge et forslag fram for årsmøtet om å senke 
klubbkontingenten for juniorer. 1200,- 600,- 200,- 

Klubbmesterskap: Oppstart 15. januar 

 

Buskerudmesterskap for lag 

Lørdag 30. november i Hokksund 

Toaletter: 
Roger tar ny prat med Husstyret rundt toalettene nede. 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

OK 

7 Neste styremøte:  3. Mars kl. 18.30       

  
Håvard Aure  
Sekretær  
 

 


